
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie kultúry dňa 12.4.2015 

 

 

Prítomní: Doc. PhDr. Pavol Smolík, ArtD., Mgr. Barbora Besedičová, Viera Marošová,  

                Ing. Miroslav Prokop, Mgr. Dagmar Krajčírová 

 

Ospravedlnení: Mgr. Martin Besedič PhD., 

  Mgr. Miroslav Marciš 

 

Hosť: Mgr.art. Rasťo Šesták 

 Anton Urdovič 

 

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie 

2. Letné kino 

3. Zhodnotenie Stavania mája /klady, zápory, postrehy/ 
4. Deň matiek 

5. Bystrické malé hody 

6. Typ na umiestnenie smetných košov 

7. Nové názvy ulíc 

8. Zveľadenie stánkov na námestí 

 
 

 

K bodu č. 1 

Letné kino  

p.Šesták prezentoval ponuku zriadenia letného kina počas troch letných večerov. V zmysle 

prebehnutého rokovania komisie kultúry, by to bolo možné počas hrubých hodov v termíne 

27.-30.8.2015. Ponuku filmov nám pošle p.Šesták mailom. 

 

K bodu č. 2 

Zhodnotenie Stavania mája /klady, zápory, postrehy/ 
- Ozvučenie bolo postačujúce 

- Dražba na prvý krát dopadla v celku dobre jediná pripomienka je, že mája mala byť olúpaná. 

V budúcom roku budeme pokračovať a tým založíme tradíciu. 

- Občerstvenie – málo stánkov – návrh pre Univu zriadiť tri stánky (prezistiť či existuje stánok 

bagetérie) 

- Zabezpečiť postavenie mája rovnejšie 

- Program bol dostačujúci 

 

K bodu č. 3 

Deň matiek 

Moderovať program bude p. Prokop. Zabezpečili sme biele karafiáty, pretože symbolizuje 

oslavu dňa matiek. Program pripravili deti zo ZUŠ, ZŠ s MŠ, prebiehať bude v dvoch 

pásmach. Ozvučenie zabezpečuje p.Borák. 

 

K bodu č. 4 

Malé hody 

Program malých hodov budeme koncipovať  na 60. – 70. roky. Je potreba zabezpečiť staré 

autá, retro dievčatá aj skupiny... Po prebehnutej komunikácii s pánom Urdovičom sme sa 



dohodli, že program hodov budeme robiť spoločne na námestí. Z celkového programu 

vyčleníme jednu hodinu na program, ktorý zabezpečia hasiči. Tým sa odbremení 

zabezpečenie uzatvorenia Gbelskej ulice ako aj malá účasť na hasičskej zábave. Hasiči majú 

vo zvyku organizovať prekvapenie večera s čím komisia kultúry nemá problém a celý 

výťažok z predaja bude venovaný DHZ. 

 

K bodu č. 5 

Umiestnenie smetných košov po obci 

Odporúčame bod presunúť na rokovanie komisie na ochranu verejného poriadku. 

Odporúčame komisii KOVP napísať list – výzvu na odstránenie neporiadku pri prevádzke 

Tesco. 

 

K bodu č.6 

Nové názvy ulíc 

Jednu z ulíc pomenovať Na Zákrčí a druhú Pod Dievčím hrádkom. 

 

K bodu č.7 

Zveľadenie stánkov na námestí 

Vyhlásime súťaž pre obyvateľov ZB pre úpravu exteriérov domčekov s tým, že majú byť 

zachované prvky tunajšej architektúry s termínom do 20.júna. 

 

 


